

JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN

KENYATAAN TENDER



Tarikh Iklan : 20 Oktober 2021

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam Gred, Kategori, Pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja/bekalan berikut:

Bil	Pejabat Yang Memanggil Tender	Nombor Tender/ Tajuk Projek (pembiayaan)	Taraf	Syarat Pendaftaran	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Tempat, Tarikh & Waktu Tutup Tender
1.	JPS Perak	JPS/N/PK/TB/7/2021 RANCANGAN TEBATAN BANJIR SG. BIDOR DI CHANGKAT JONG, DAERAH HILIR PERAK, PERAK DARUL RIDZUAN	Bumiputera	Berdaftar dengan CIDB Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan Dan Sijil Taraf Bumiputera Yang Masih Sah Gred: G6 Kategori: CE Pengkhususan: CE02 & CE21	RM 300.00 Bendahari Negeri Perak (Wang Pos) TARIKH AKHIR PENERIMAAN WANG POS PADA 18/11/2021 (Khamis)	Rujuk Notis Makluman Petender berdaftar* dan mengemukakan Wang Pos sahaja akan diedarkan salinan dokumen tender melalui emel pada 22/11/2021 (Isnin)	Bahagian Kewangan, Pejabat Pengarah, Jabatan Pengairan dan Saliran Negeri Perak. 15/12/2021 (Rabu) Jam 12:00 tghari
<p>Taklimat tender adalah <u>DIWAJIBKAN</u>. Taklimat secara atas talian akan diadakan pada 09 November 2021 (Selasa), jam 10.00 pagi. Pautan taklimat akan diemelkan kepada petender yang berdaftar dan telah mengemukakan dokumen yang lengkap semasa pendaftaran. Hanya penama syarikat di dalam Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), PUKONSA atau UPKJ sahaja dibenarkan mendaftar. Kontraktor/Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ.</p>							

***Pendaftaran adalah DIWAJIBKAN** dan boleh dibuat dengan mengisi 'GOOGLE FORM' di pautan <https://forms.gle/y65cibdi2cXkwjrH6> bermula dari 20 Oktober 2021 hingga 07 November 2021 sehingga jam 11.59malam. Pendaftaran yang dibuat selepas 07 November 2021, tidak layak untuk menghadiri taklimat tender dan urusan lain tender berkenaan.

Lawatan tapak adalah tidak diwajibkan, Kontraktor boleh melawat tapak dengan inisiatif sendiri dengan sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID'19 dan penjarakan social oleh MKN dan KKM.

Dokumen Meja Tender boleh disemak di pejabat Jabatan Pengairan dan Saliran Negeri Perak semasa waktu pejabat.

Wang Pos dan Surat Iringan (Lampiran A) perlu dihantar di Bahagian Kewangan, Jabatan Pengairan dan Saliran Negeri Perak (Tingkat 4). Sebarang penerimaan penghantaran melalui serahan tangan/ pos berdaftar / kurier yang melepasi tarikh yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.